
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Komisie bytovej, sociálnej a zdravotníctva pri MsZ v Kežmarku, ktoré sa konalo dňa 09.11.2023 

o 15.30 hod. v zasadacej miestnosti Mestského úradu na I. poschodí. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Informácia o fungovaní Nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra Kežmarok, Člen skupiny Agel 

3. Návrh na nájom mestských bytov 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

1. Otvorenie 

 

Otvorenie a zahájenie zasadnutia komisie uskutočnila ako predseda komisie Ing. Eleonóra Levická, ktorá privítala 

prítomných členov komisie. Na zasadnutie komisie bol prizvaný aj riaditeľ nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra 

Kežmarok, n.o. Ing. František Lešundák a námestníčka pre LPS, MUDr. Lýdia Wikarská. 

 

Ing. Levická oboznámila členov komisie s programom, ktorému sa následne venovali. 

2. Informácia o fungovaní Nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra Kežmarok, Člen skupiny Agel 

 

Riaditeľ nemocnice Dr. Vojtecha Alexandra Kežmarok, n.o. oboznámil členov komisie o fungovaní nemocnice. 

Predstavil štruktúru nemocnice, informoval o počte lôžok, o počte lekárov a zdravotných sestier. Opísal 

fungovanie jednotlivých oddelení. Vyzdvihol MUDr. Jochovú, ktorá získala ocenenie v obľúbenej ankete TOP 

lekár roka 2023. Nemocnica Dr. Vojtecha Alexandra v Kežmarku, člen skupiny AGEL otvorila Centrum 

predpôrodnej prípravy. Priestory novootvoreného centra zdobia fotografie Ľubky Čubanovej, certifikovanej 

fotografky novorodencov. Nemocnica otvorila začiatkom septembra novú ambulanciu. Ide o ambulanciu cievnej 

chirurgie, ktorá sa nachádza v priestoroch Centra integrovanej zdravotnej starostlivosti. Zároveň rehabilitačný tím 

kežmarskej nemocnice rozšíril svoje pôsobenie. Nemocnica disponuje 1-dňovou chirurgiou s externými lekármi. 

Priestory, ktoré na dialýzu využívala spoločnosť B. Braun bude využívať interné oddelenie ( odber krvi, izolačné 

lôžko). Prioritou nemocnice je gynekologicko – pôrodnícke oddelenie.  Riaditeľ nemocnice hovoril o nedostatku 

personálu, tak ako lekárov aj zdravotných sestier, tiež o nedostatku operačných sál.  

Členovia komisie diskutovali s riaditeľom nemocnice o danom probléme, o prípadných možnostiach. Na záver  

Ing. František Lešundák s MUDr. Wikarská poďakovali za pozvanie. 

 

3. Návrh na nájom mestských bytov 

 

Spravbytherm s.r.o., Starý trh 47, Kežmarok oznámil mestu Kežmarok uvoľnenie mestského bytu: 

1. Lanškrounská 1/B, byt č. 14 3-izb. 

 

Členovia komisie na základe zoznamov žiadateľov o byt a žiadostí o výmenu bytu posudzovali jednotlivé žiadosti 

a do predmetného mestského bytu odporučili Miroslavu Brezňanovú s manželom Jánom Brezňanom, bytom 

Toporcerova 11, Kežmarok. 

za: (Ing. Levická, Ing. Wagner, Mgr. Karabinošová, Mgr. Šimoňák, K. Veselovská,, MUDr. Böhmer,                           

p. Brodanský) 

5. Záver 

Zasadnutie komisie bytovej, sociálnej a zdravotníctva s poďakovaním za spoluprácu v tomto roku ukončila          

Ing. Levická ako predseda komisie, ktorá všetkým poďakovala za účasť. 

   

 

Mgr. Martina Prokopovičová                                                 Ing. Eleonóra Levická                

             zapisovateľka                                predseda komisie 


